
                                                                                            Gråsten den 15-02-25 
 
Jeg fremsender hermed nedenstående punkt til dagsorden til generalforsamlingen: 
 
Forslag: 
Der nedsættes et udvalg, der undersøger fordele ulemper og gerne alternative forslag til 
nedenstående: 
 
Der gives mulighed for at montere en stolelift/trappelift i opgangen, hvis en 
indehaver af en lejlighed (eller en pårørende) har et behov for dette hjælpemiddel. 
 
Valg af lift skal godkendes af bestyrelsen! 
 
Liften finansieres og opsættes af den pågældende ejer. Ligeledes påhviler det ejeren, 
når der ikke længere er et behov for liften, 
at afmontere den og genetablere trappeopgangen i samme stand, som før liften blev 
monteret.  
 
Hvorfor dette forslag? 
Vi kan alle komme i en situation, hvor vi i en periode eller vedvarende har begrænset 
mobilitet. I den forbindelse kan det være meget vanskeligt eller umuligt at gå op og ned 
ad trappen. 
 
Liften vil her være en uvurderlig hjælp til at bevare uafhængighed og selvstændighed, og 
den vil give ejeren mulighed for at kunne blive i hjemmet. 
 
Endvidere vil liften minimere faldulykker i tilfælde af, at man er dårligt gående eller har 
en dårlig balance. 

En lift er relativ nem at installere og kræver ikke omfattende bygningsmæssige 
ændringer. Den kan tilpasses og monteres på de fleste trapper.  

 

Karin Pedersen 

Østersøvej 9 st. th. 

 

  
 

 


